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ساخت پروژه مجموعه 

آبـی شـهید قربانی با 

هدف توسعه امکانات 

ورزشـی و افزایـش سرانـه مکان هـای 

تفریحی در یکی از مناطق کم برخوردار 

و البتـه پرجمعیـت و پرتراکم مشـهد به 

زمیـن خـورد و قـرار شـد ایـن مجموعه 

آبی به سرعت و در کمترین زمان ممکن 

افتتاح شـود اما اتفاقاتی مثل ناتوانی 

و ناکارآمدی پیمانکار در ساخت پروژه 

و چنـد مانـع دیگـر افتتـاح دومیـن 

اسـتخر حاشـیه شـهر مشـهد را بارها و 

بارهـا به تعویق انداخـت و آن را به یکی 

از کهنه  پروژه هـای شـهرداری تبدیـل 

کـرد تـا آنجـا کـه حتـی تصمیـم بـه 

تغییرکاربری اسـتخر به سالن ورزشی 

مسـقف هـم گرفتـه شـد؛ تصمیمـی که 

با اعـتراض گسـترده مردم رو به رو شـد 

و شهرداری از عملی کردن آن صرف نظر 

کرد. با همه این کش و قوس ها، کارگاه 

سـاخت مجموعـه آبـی شـهید قربانی 

کـه  و بهره بـرداری سریع تـر از آن در 

صـدر درخواسـت های مـردم محـلات 

منطقـه۴ مشـهد اسـت، کامـلا فعـال 

است و پروژه بیش از ۹۰ درصد پیشرفت 

فیزیکی دارد و به گفته شهردار منطقه ۴

پـس از خریـد تجهیـزات اسـتخر که در 

حـال انجـام اسـت بـا نصـب و  آزمایش 

فنـی آن ها، درهـای مجموعه ورزشـی 

شـهید قربانـی در اواخـر آذر  بـه روی 

مردم باز می شود.

میلیــاردی  ۳۵ اســتخر  ســاخت 
 پس از ۶ سال 

کمبـود سرانـه  تفریحـی و ورزشـی در 

حاشـیه شـهر، مدت هاسـت به یکی از 

چالش هـای اصلـی مدیریت شـهری و 

سازمان های مسئول در این امر تبدیل 

شده است و استخر شـهید قربانی قرار 

بـود  بخشـی از ایـن کمبود و مشـکلات 

نبـود یـک مجموعه آبـی اسـتاندارد در 

مناطـق کم برخوردار شـهر را حل کند،

امـا فرایند سـاخت آن به انـدازه ای کند 

پیـش رفت کـه خودش بـه عنـوان یکی 

از پروژه هـای نیمه تمـام شـهرداری بـه   

مشـکل تبدیـل شـد. از تیـر  ۱۳۹۵ که 

کلنـگ پـروژه بـه زمیـن خـورد تـا مهـر  

۱۳۹۸ و براسـاس آنچـه  در ایـن تاریخ 

معـاون مالـی وقـت سـازمان فرهنگـی 

شـهرداری و بعـد هم رئیس کمیسـیون 

حاشـیه شـهر اعلام کرد، ساخت و سـاز 

اسـتخر شـهید قربانـی فقـط ۴۰ درصد 

پیشرفـت فیزیکـی داشـت و در عمل به 

علـت  تعلـل پیمانـکار در ساخت و سـاز 

متوقـف مانـده بـود. یـک سـال بعـد و 

در شـهریور  ۱۳۹۹، غلامرضـا غلامی،

شـهردار وقـت منطقـه ۴، از تحویـل 

پـروژه با پیشرفـت فیزیکی ۵۰ درصدی 

بـه پیمانـکار جدیـد خـبر داد و شـش 

مـاه بعـد هـم اعـلام کـرد کـه مجموعـه 

آبی شـهید قربانی ۶۰ درصـد پیشرفت 

دارد و در شش ماه ابتدایی سال ۱۴۰۰

افتتـاح می شـود، امـا پـروژه بـاز هـم به 

بهره بـرداری نرسـید و فرهـاد ذبیحـی،

شـهردار آن زمان منطقه ۴ در تیر  ۱۴۰۰

و پس از گذشـت پنج سـال از آغاز پروژه 

مجموعـه آبی شـهید قربانـی، گفت که 

پـروژه ۶۵ درصـد پیشرفـت فیزیکـی 

دارد و درحالی کـه قبلا اعلام شـده بود 

ایـن اسـتخر در نیمـه اول سـال ۱۴۰۰

افتتـاح می شـود، تاریـخ جدیـد شروع 

بهره برداری از این پروژه ۳۵ میلیاردی 

را نیمـه دوم آن سـال اعـلام کـرد. نیمـه 

دوم سـال ۱۴۰۰ هـم تمـام شـد، امـا 

خـبری از افتتـاح مجموعـه آبی شـهید 

قربانی نشـد.

کارگاه پروژه فعال است
امـا شـهردار منطقـه۴ در گفت و گـو بـا 

شـهرآرا، دربـاره آخرین وضعیـت پروژه 

مجموعـه آبی شـهید قربانی که تکمیل 

و افتتاح آن در یکی دو سـال گذشـته به 

یکـی از درخواسـت های مهـم اهالـی 

پنجـتن و دیگرمحـلات منطقـه تبدیـل 

شـده اسـت گفـت: می توانیـم بگوییـم 

کـه پـروژه تقریبـا تمـام اسـت و اکنـون 

مشـغول کارهـای سـاختمانی مثـل 

نـازک کاری و نمـا و محوطه سـازی 

مجموعـه آبـی هسـتیم و تأسیسـات 

مربوط بـه موتورخانه و دیگـر ملزومات 

استخر هم خریده  شده است و به زودی 

کار نصـب آن هـا آغاز می شـود. کارگاه 

فعال بـوده و مهم ترین بخش این پروژه 

کارهای جزئی ساختمانی باقی مانده،

نماکاری و محوطه سـازی بـود که آن ها 

هم بـا قدرت درحـال انجام اسـت.

مجیـد  نژاد حسـین با بیـان اینکه پروژه 

پـس از پنج سـال بـا پیشرفـت فیزیکی 

حـدود چهل درصـدی بـه دوره جدیـد 

مدیریـت شـهری تحویـل داده شـده 

اسـت، ادامه داد: آن زمان که مجموعه 

آبی را تحویـل گرفتیم، فقط ۴۵ درصد 

پیشرفت فیزیکی داشت و پیمانکار هم 

روی یکی دیگر از پروژه های شهرداری 

سرمایه گـذاری کـرده و مشـغول انجام   

آن بـود. اما امـروز همان طور کـه گفتم،

کارگاه فعـال اسـت و پـروژه بیـش از 

۹۰ درصـد پیشرفـت فیزیکـی دارد.

اگـر در زمانـی که کلنـگ مجموعـه آبی 

شـهید قربانی بـه زمیـن خـورد، توجـه 

بیشتری به حاشیه شهر مشهد می شد 

و رویکـرد توسـعه این مناطق بـود، این 

پـروژه در کمتر از دو سـال می توانسـت 

افتتاح شـود.

 افتتاح در اواخر آذر
وی در پاسخ به این سؤال که استخر شهید 

قربانی چه زمانی افتتاح می شود، تصریح 

کرد: پس از نصب تجهیزات اسـتخر نیاز 

اسـت آن ها در شرایط مختلفی آزمایش 

شـوند و همـین موضوع بسـیار زمان بر 

اسـت و بیش از ۴۰ روز طول می کشـد که 

بـا احتسـاب   زمانـی کـه ایـن  آزمایش ها 

نیـاز دارد، مجموعـه آبـی شـهید قربانی 

تا اوخر آذر  به بهره برداری خواهد رسید.

پیشرفت ۹۰ درصدی استخر شهید قربانی
شهردار منطقه ۴ شهرداری مشهد از افتتاح استخر ۳۵ میلیاردی حاشیه شهر مشهد در آذر امسال  خبر داد 

ن  کمیسـیو ئیـس  ر

اقتصادی، سرمایه گذاری 

و مشارکت های شورای 

اسلامی شـهر مشهد با 

تأکیـد بـر اینکـه تعریـف تعامـلات بیـن 

مدیریت شـهری و سرمایه گـذاران باید 

بـر مبنـای تعامـل بردبـرد باشـد، گفت:

بی شک توسعه اقتصادی شهر نیازمند 

حضـور سرمایه گـذاران اسـت و در ایـن 

راسـتا بایـد جذابیت هـای لازم 

را نیـز فراهـم آوریـم. بـه گـزارش 

خبرآنلایـن، حسـین حسـامی 

توسـعه، بسـط و حمایت از 

شرکت های دانش بنیان را 

گامی مهم در مسیر توسعه 

اقتصـاد دانش بنیـان 

دانست و افزود: توسعه 

اقتصادی را می توان در 

سایه توجه به فناوری و نگاه فناورانه 

محقق سـاخت. وی با اشاره به نگاه 

متفـاوت شـورای اسـلامی شـهر 

مشـهد به حـوزه اقتصادی 

شـهر، اظهار کـرد: بر این 

اسـاس بـه شـهرداری 

تأکیـد شـده اسـت تـا با 

تعریف مدل های جدید،

امکان حضور و فعالیت 

سرمایه گـذاران در مشـهدالرضا(ع) را 

تسـهیل کند. زیرا در سـبد فرصت های 

سرمایه گذاری این شهر، طیف گسترده ای 

از ظرفیت هـا گنجانـده شـده اسـت.

حسـامی با بیـان اینکـه سرمایه گذاری 

نبایـد فقط به حـوزه سـاختمان محدود 

شـود، گفت: شـورای ششم سـعی کرده 

اسـت سـطح نـگاه اقتصـادی را فراتـر 

ببرد.

توسعه 
اقتصادی شهر با 
ایجاد جذابیت 
سرمایه گذاری

چهره 
روز

آوران  دیـروز مـدال 

لمپیـک دیدار ا ی  مشـهد

ناشنوایان با همراهی 

ن  سـیو را رئیـس فد

ناشـنوایان ایران ،مهمان شهردار مشهد 

و جمعـی از اعضـای کمیسـیون ورزش و 

جوانـان شـورای اسـلامی شـهر مشـهد 

بودند. ورزشـکاران ناشـنوای کشـورمان 

نخستین بار در تاریخ ورزش کشور و میان 

کشـورهای مدعـی دنیـا موفـق به کسـب 

رتبه سـوم بازی های المپیک ناشـنوایان 

شدند. سه تن از مدال آوران کاروان ایران 

در این مسـابقات، ورزشـکاران مشهدی 

بودند و در این راسـتا شـهردار و جمعی از 

اعضـای پارلمـان شـهری مشـهد از ایـن 

نـی و بـر حمایـت  ورزشـکاران قدردا

مدیریت شـهری از ورزش معلولان تأکید 

کردند.

شـهردار مشـهد در مراسـم قدردانـی از 

مدال آوران مشهدی المپیک ناشنوایان 

بـا بیـان اینکـه معتقدیـم هیـچ عرصه ای 

به جـز ورزش نمی توانـد هم زمـان باعـث 

افتخـار، سـلامتی و نشـاط شـود، گفـت:

ایـن ورزش اسـت که بـدون تعلق بـه هیچ 

رنـگ، نژاد، جنسـیت و محدودیت سـنی 

بـرای همه افراد جامعه سـلامتی، نشـاط 

و افتخـار بـه همراه مـی آورد.

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شهرداری 

مشـهد ،سـیدعبدا... ارجائی با اشـاره به 

اینکه شاهد برافراشته شدن پرچم سه رنگ 

زیبای کشـور و افتخارآفرینی ورزشکاران 

غیورمـان هسـتیم، افـزود: خوشـبختانه 

ایـن کار بزرگ و اعتلای نام ایران با تلاش 

سـه نفر از ورزشکاران جوان شـهرمان در 

المپیک ناشـنوایان انجام شـده است که 

بـرای ایـن افتخارآفرینـی از ایـن عزیـزان 

قدردانی می کنیم.

وی بیان کرد: مدیریت شهری هرکاری 

که بتوانـد، برای حمایت از ورزش افراد 

دارای معلولیت و وضعیت خاص به ویژه 

بانـوان انجـام خواهـد داد. بنابرایـن از 

فدراسیون ورزش ناشنوایان درخواست 

می کنیم بانوان ورزشـکار مشـهدی در 

رشته های مختلف را که دارای رتبه ملی 

و بین المللی هسـتند، معرفی کنند و ما 

از آن هـا حمایت خواهیم کـرد. ارجائی 

افـزود: امیدواریم شـاهد روزی باشـیم 

که اسـتعداد همه دختران ناشـنوای ما 

در ورزش شکوفا شده باشد.

نظام مندکردن حوزه ورزش
رئیس کمیسـیون ویـژه ورزش و جوانان 

شورای اسلامی شـهر مشهد نیز در این 

مراسـم گفت: شـورای اسـلامی شـهر و 

شـهرداری مشـهد در دوره ششـم نـگاه 

ویژه ای به ورزش حوزه جانبازان و افراد 

دارای معلولیت دارد و یکی از دغدغه های 

ما در دوره ششم شورای اسلامی شهر و 

مدیریت شهری نظام مندکردن حوزه ورزش 

است. به گفته سیدحسین علوی مقدم 

بر اسـاس ایـن رویکـرد کمیسـیون ویژه 

ورزش و جوانان تشـکیل شـد و از همان 

روز اول فعالیـت، هدفـمان ایـن بـود 

کاری انجـام دهیـم کـه سـال ها بـه آن 

پرداختـه نشـده بـود و آن نـگاه ویـژه بـه 

ورزش جانبازان و افراد دارای معلولیت 

بود.

وی بـا بیـان اینکـه عرصه ورزش بسـیار 

گسـترده اسـت و در ایـن میـان ورزش 

جانبـازان و افـراد دارای معلولیـت 

مظلـوم واقع شـده  اسـت، تصریح کرد:

سال هاست ورزشکاران قهرمان جانباز 

و دارای معلولیت با کسب مدال، پرچم 

پرافتخـار کشـورمان را برافراشـته اند.

بنابراین مدیریت شهری در دوره ششم 

نگاه ویژه ای به این حوزه داشـته اسـت 

و خواهد داشـت.

 سیاست شورای اسلامی شهر حمایت از
ورزش جانبازان و افراد دارای معلولیت است

عضـو کمیسـیون ویـژه ورزش و جوانـان 

شـورای اسـلامی شـهر مشـهد نیز گفت:

ری و  ا ی شـهرد ها   سـت ز سیا یکـی ا

شـورای اسـلامی شـهر مشـهد در ایـن 

ویـژه ورزش  دوره حمایـت از ورزش به 

حـوزه جانبـازان و افـراد دارای معلولیـت 

است.حسـین حسـامی افزود: معتقدیم 

ورزش امیدآفریـن اسـت و مـدال آوران و 

افتخارآفرینان رشته های مختلف ورزشی 

ازجملـه ناشـنوایان می تواننـد الگویـی 

برای جوانان باشند. این قهرمانان نشان 

داده اند کـه معلولیت محدودیت نیسـت 

و بـا تـلاش می تـوان افتخارآفرینـی کـرد.

وی بیـان کـرد: به دنبـال ایـن هسـتیم تـا 

نقاط قـوت را تقویت و نقاط ضعف را برای 

اعتـلای ورزش به ویـژه ورزش جانبـازان 

و افـراد دارای معلولیـت برطـرف کنیـم و 

پیشـنهاد های مدال آوران و ورزشـکاران 

ایـن عرصـه می توانـد به مـا در رسـیدن به 

هدف کمـک کند.

 ورزشــکاران و مدال آوران بهترین الگو
برای جوانان شهر هستند

نایب رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی،

زیـارت، گردشـگری و رسـانه شـورای 

اسـلامی شـهر مشـهد نیـز گفـت: وظیفه 

مدیریت شهری امیدوارکردن مردم به ویژه 

جوانان به آینده اسـت و بهترین مسـیر در 

این راه ورزش و الگوسازی ورزشی است.

مهدی ناصحی با بیان اینکه ورزشکاران و 

مدال آوران جانباز و افراد دارای معلولیت 

بهترین الگو برای جوانان هستند، اظهار 

کـرد: بسـیار سـخت اسـت کـه در دیگـر 

بخش هـا الگوی مناسـبی بـرای جوانان 

بسـازیم، ولی در حـوزه ورزش و به صورت 

وکنار ایـن شـهر  خودجـوش در گوشـه 

اسـتعدادهای ورزشـی بسـیاری هستند 

که می توانند در سـطح ملی و بین المللی 

موفقیت کسب کنند و الگویی برای دیگر 

جوانان شوند.

قدردانی از حمایت مدیریت شهری
مهـران تیشـه گران، رئیـس فدراسـیون 

ناشـنوایان ایـران  نیـز در ایـن مراسـم بـا 

قدردانـی از حمایـت شـهرداری مشـهد 

از ورزش معلـولان به ویـژه ناشـنوایان،

گفـت: شـهردار و شـورای اسـلامی شـهر 

هـای خوبـی از ورزش  مشـهد حمایت 

حوزه معلولان ازجمله ناشـنوایان دارند.

امیدواریـم در آینـده نیـز شـاهد حمایـت 

مدیریت شـهری مشـهد از ورزش به ویـژه 

ورزش همگانی و ورزش معلولان باشـیم.

زیرا ورزش همگانی یکی از بازوهای قوی 

ورزش قهرمانی اسـت.

شهردار مشهد در مراسمی با قدردانی از مدال آوران مشهدی المپیک ناشنوایان تأکید کرد

حمایت ھمه جانبه مدیریت شھری از ورزش معلولان

راسـتا بایـد جذابیت هـای لازم 

را نیـز فراهـم آوریـم. بـه گـزارش 

 حسـین حسـامی 

 بسـط و حمایت از 

شرکت های دانش بنیان را 

گامی مهم در مسیر توسعه 

اقتصـاد دانش بنیـان 

 توسعه 

اقتصادی را می توان در 

سایه توجه به فناوری و نگاه فناورانه 

محقق سـاخت

متفـاوت شـورای اسـلامی شـهر 

مشـهد به حـوزه اقتصادی 

شـهر

اسـاس بـه شـهرداری 

تأکیـد شـده اسـت تـا با 

تعریف مدل های جدید

امکان حضور و فعالیت 

اعضای شورای اسلامی شهر مشهد با عباسعلی کدخدایی، عضو حقوق دان 
شورای نگهبان، دیدار کردند.اعضای پارلمان شهری مشهد در این دیدار به 
طرح دغدغه مندی های خود در زمینه محدودیت اختیارات شوراها پرداختند.

عکـــس روز

مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری مشهد گفت: در راستای بهینه سازی 

مصرف انرژی بیش از ۸۰درصد سـامانه روشنایی این سـازمان از نوع التهابی پرمصرف به 

ال ای دی کم مصرف تغییر پیداکرده اسـت. سیدمهدی کمالی افزود: سازمان پایانه های 

مسـافربری شـهرداری مشـهد با مسـاحتی بیش از ۴۷هکتار و ارائه خدمات ۲۴سـاعته و 

بـدون تعطیلـی یکی از نهادهای پرمراجعه  وخدمات رسـان  به زائران محسـوب می شـود و 

ازایـن رو تأمین منابع انرژی سـازمان همـواره از اهمیت زیادی برخوردار اسـت. وی ادامه 

داد: اجـرای ایـن پـروژه ضمـن پیشـگیری از خاموشـی های احتمالـی و خدمات رسـانی 

مطلوب، موجب کاهش چشـمگیر هزینه های نگهداری و انرژی شـده اسـت.

۸۰   درصد

مدیرعامـل سـازمان سـامان دهی مشـاغل شـهری و فراورده هـای کشـاورزی شـهرداری 

مشـهد گفـت: جمعه بـازار هـنر و صنایع دسـتی در ابتـدای بولـوار خیام جنوبـی و در 

راسـتای حمایـت از هنرمنـدان و تولیدکننـدگان صنایع دسـتی، از بیسـت وهفتم خرداد 

راه انـدازی شـد و بـا اسـتقبال خـوب تولیدکننـدگان و شـهروندان روبـه رو شـده اسـت.

بـه گفتـه محمدجـواد مشـیری، در ایـن جمعه بـازار کـه تعـداد غرفه هـای آن بـه صـد مـورد 

رسـیده اسـت، محصولاتی ازجمله سـفال، رزیـن، گلیم، مهرهای دست سـاز، دسـت بند 

و زیـورآلات تولیـد هنرمنـدان و بـدون واسـطه فروختـه می شـود.

۱۰۰  غرفه

مدیرعامل سـازمان عمران شـهرداری مشـهد گفـت: عملیـات آماده سـازی محوطه روباز 

پارکینـگ هوشـمند هشـت آباد بـا ظرفیت هفتاد جـای پارک در حال اجراسـت و تـا پایان 

مـرداد آمـاده بهره بـرداری خواهـد بـود. علیرضـا صفی پـور افـزود: بخـش مسـقف ایـن 

پارکینـگ نیـز در حـال سـاخت اسـت. پـروژه پارکینـگ هوشـمند هشـت آباد بـا ظرفیـت 

۴۷۲جـای پـارک خـودرو در خیابـان توحید در حال سـاخت اسـت.

۷۰  جای پارک

جمع آوری هوشمند بیش از ۲۵ تن پسماند خشک

هم اکنون از طریق اپلیکیشـن های هوشـمند جمع آوری پسماند مانند 

«اکو»،«بهروب» و «بازیست» در کلان شهر مشهد، بیش از ۱۵۴هزار نفر 

از شـهروندان و ۱۷هـزار واحد صنفی مشـارکت فعال دارنـد و به صورت 

روزانه بـا اسـتفاده از این اپلیکیشـن ها، پسـماند خشـک بازیافت پذیر 

خـود را تحویـل می دهنـد و در مقابـل، ارزش ریالـی ایـن پسـماندها 

بـه حسـاب افـراد و صنـوف واریـز می شـود. در طـرح هوشمندسـازی 

جمـع آوری پسـماند، روزانـه به صـورت میانگیـن حدود ۲۵تن پسـماند 

خشـک جمـع آوری می شـود کـه ۱۱تن مربـوط بـه صنـوف و واحدهای 

شـغلی و ۱۴تن مربوط به پسـماند تحویلی شـهروندان اسـت.

مشارکت ۵هزارنفری در دوره های مهارتی

۵۸۳دوره آمـوزش مهارتـی در بـازه زمانـی ۱۵تـا۲۰ مـرداد بـا حضـور 

۴هزارو۹۹۶ مهارت آموز در فرهنگ سراهای شـهرداری مشـهد برگزار 

شـد. بیـش از ۸هـزار نفرسـاعت آمـوزش در این بـازه زمانی انجام  شـد.

ایـن دوره هـای آموزشـی در زمینه های مختلـف ازجمله صنایع دسـتی 

و هنرهـای تزئینـی، طراحـی و دوخـت  پوشـاک، صنایع غذایـی، علم و 

فنـاوری، شـهروند الکترونیک و دوره های ورزشـی در فرهنگ سراهای 

شـهرداری مشـهد برگزار شده است.

قلع بنای ۳۸هزار مترمربع ساخت وساز غیرمجاز  

در راسـتای صیانـت از حریـم شـهر و بـر اسـاس دسـتور قضایـی،

۳۸هزارو۵۰۰مترمربع از ساخت وسـازهای غیرمجـاز و ناایمن واقع در 

حریم منطقه۳ قلع شد. قلع بنای این ۱۰ساخت وساز بر اساس بند۱۴

ماده۵۵ قانون شـهرداری ها و بـرای رفع خطر از بناهـای ناایمن انجام 

شـد.  بناهای قلع شده در این دوره، حوالی روسـتاهای زیرکن، فرخد،

شـهرک صنعتی، فارمد، برقی، جاده سـیمان و کشـمیری بوده اسـت.

هزار مترمربع خط کشی عابرپیاده

با توجه به اهمیت نقش خط کشـی خیابان ها و معابر در کاهش سـوانح 

رانندگـی، ایمنـی شـهروندان و روان سـازی ترافیـک، اداره عمـران،

حمل ونقـل و ترافیـک ایـن منطقـه خط کشـی خیابـان امـت، بزرگـراه 

شـهیدبابانظر و شـهدای فاطمیـون را اجرایـی کـرد. پارسـال بیـش از 

هـزارو۳۵۰ مترمربـع از این عملیـات در مقابل مدارس و ایسـتگاه های 

اتوبوس اجرایی شـد.

پیشرفت ۵۰درصدی ساخت پاتوق محله

پـروژه سـاخت پاتوق محلـه در قالب پروژه هـای زودبازده و اعتمادسـاز 

بـا اعتبـار ۴میلیـارد ریـال و پیشرفـت فیزیکـی ۵۰درصـد در شـهرک 

۳۰۰مترمربـع فضـا در خیابـان  شـهیدرجایی در حـال اجراسـت.

شـهیدمعقول۴۰، جنـب مسـجد محمـدی وجـود داشـت کـه بـا نظـر 

سـاکنان محلـه و اعضای شـورای اجتماعی محـلات تصمیم بـه تبدیل 

ایـن فضـا بـه پاتـوق محلـی گرفتـه شـد .
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«جشنواره 
فیلم مشهد»

 اجرایی می شود

فـرهنـگی  کـمیسـیون  نـایــب رئــیس 
 واجتماعی شورای اسلامی شهر مشهد 
گفت: براساس دغدغه مندی شورای 
هنر،  و  فرهنگ  حوزه  درباره  ششم 
شورای  فعالیت  ماه های  نخستین  از 
ششم، برگزاری جشنواره فیلم مشهد 
را دنبال کردیم و امیدواریم مقدمات 
سال  در  رویداد  این  اجرایی شدن 
پایگاه  گزارش  به  شود.  مهیا  آینده 
اطلاع رسانی شهرداری مشهد، به گفته 
مهدی ناصحی، فضای فرهنگی وهنری 
مشهدالرضا(ع)، دارای ظرفیت هایی 

حوزه هایی  در  فوق العاده  و  فراوان 
تـلویـزیـون  و  تـئاتـر  سیـنـما،  مـانـنـد 
ایجاد  لزوم  بر  تأکید  با  وی  است. 
زیرساخت های لازم برای بروز و ظهور 
استعدادهای هنری، به ویژه درعرصه 
بی توجهی  گفت:  تلویزیون،  و  سینما 
به این حوزه در سال های گذشته و 
شده  سبب  ذی ربط  مسئولان  غفلت 
است شاهد مهاجرت بسیاری از این 
چهره های سرشناس و ارزشمند باشیم. 
با توجه به پیشینه تاریخی، فرهنگی و 
هنری مشهد همراه با مختصری حمایت 

عالمانه مسئولان در این حوزه می تواند 
به سرعت جایگاه رفیع مشهدمقدس در 
عرصه تولید و توزیع محصولات هنری 
را بازگرداند. ناصحی با اعلام تشکیل 
جشنواره  سیاست گذاری  شورای 
فیلم مشهد، ادامه داد: امیدواریم با 
دستگاه های  همکاری  و  هماهنگی 
ذی ربط بتوانیم سال آینده اولین دوره 
این جشنواره را برگزار کنیم و با ارتقای 
بتوانیم  جشنواره،  این  کیفی  سطح 
رویدادی در تراز «جشنواره فیلم فجر» 

را شکل دهیم.

خبر 
روز 

 واجتماعی شورای اسلامی شهر مشهد  واجتماعی شورای اسلامی شهر مشهد 
گفت: براساس دغدغه مندی شورای گفت: براساس دغدغه مندی شورای 
هنر،  و  فرهنگ  حوزه  درباره  هنر، ششم  و  فرهنگ  حوزه  درباره  ششم 
شورای  فعالیت  ماه های  نخستین  شورای از  فعالیت  ماه های  نخستین  از 
ششم، برگزاری جشنواره فیلم مشهد ششم، برگزاری جشنواره فیلم مشهد 
را دنبال کردیم و امیدواریم مقدمات را دنبال کردیم و امیدواریم مقدمات 
سال  در  رویداد  این  سال اجرایی شدن  در  رویداد  این  اجرایی شدن 
پایگاه  گزارش  به  شود.  مهیا  پایگاه آینده  گزارش  به  شود.  مهیا  آینده 
اطلاع رسانی شهرداری مشهد، به گفته اطلاع رسانی شهرداری مشهد، به گفته 
مهدی ناصحی، فضای فرهنگی وهنری مهدی ناصحی، فضای فرهنگی وهنری 
مشهدالرضا(ع)، دارای ظرفیت هایی مشهدالرضا(ع)، دارای ظرفیت هایی 


